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Vår president Arnes første møte etter ferien. 

 

 

 

Arne ønsket velkommen til all de fremmøte etter en lang og velfortjent sommerferie. 

Det første møte etter sommerferien var avsatt til komitearbeid noe som er nødvendig og 

nyttig for å komme i gang med høstens aktiviteter. 

Vi var en 10 -12 medlemmer som satte oss i grupper og fikk gjort litt av det komitearbeidet 

som skulle gjøres utover høsten. 

 

 

 


